Xinmin School Week 16 Note

05/27-06/02





TVBS 電視來校採訪,五忠學生接受現場訪問

【教務處】

新民 107 新生入學抽籤 6/1 下午 2 時前倒數計時

本校將於6月1日下午2時10分整,進行107年新生入學抽籤,以提 供尚未錄取特色課程名額之家長。敬請有意參加新生入學抽籤者,請務必於 6月1日下午2時前,攜帶戶口名簿及私章至教務處報名。

We will have our New Grade one students' entrance draw on June 1st, at For parents who want to enroll our school, and like to join the draw, please bring your personal stamp and house registration card to academic affair office before 14:10. Final call, it's tomorrow at 14:00

医斑座談會 歡迎提供建言

為了解本校家長對雙語班寶貝們的學習情況,以及對中、外籍教師合作經營的班級互動情形,自本週二起,每晚上7時分批開始進行各年級家長座談會,歡迎報名參加的家長們準時出席,並請提供建言,以做為本校進行教育改革參酌之依據。

Starting this Tuesday, May 29th, the school academic bureau and English department held a bilingual parents conference with each grade. We want to hear all your voices, and you suggestions are valuable to us. Please join us!

【學務處】

世界和平會慈善看戲活動

本校配合社團法人世界和平會,辦理九歌兒童劇團兒童戲劇慈善公演,師生自由參加,協助籌募「搶救受饑兒」服務經費,以提供偏鄉與一般地區貧弱與危機家庭孩子的愛心早餐,同時招待貧弱孩童觀賞兒童戲劇,本活動除了提供身體的溫飽外,更提供心靈的溫暖。

Our school is participating the annual Jou Ge Children's Drama Charity performance with World Peace Organization. All the money through this fundraising performance will be donated to help the starve children in the world. Hope parents can take your children to see the fantastic drama and help to achieve "Zero Hunger" in our society or in the world.

預防登革熱定期噴藥消毒措施

本校配合臺北市衛生局實施預防登革熱防治作業,臨時通知於 5/30(三) 下午 7 時辦理第一次噴藥結束。下一次訂於 6/8(三) 下午 7 時實施第二次 噴藥 (避免接送不便,課後留校學生請家長 7 點以前接回孩子)。噴藥作業 前,教室會遮蔽或清空學用品,避免沾染藥物;事後隔天清早職工及導師會提早到校,先行擦拭清潔桌椅,復原教室環境後使用,不會影響孩子正常學習。

In order to prevent Dengue Fever, our school was notified by the Taipei City Health Bureau that they need to come to school and spray some chemical and sanitize the whole school environment. The first spray was on May 30^{th} , at 7:00pm and the second spray time will be June 6^{th} (Wednesday) at 7:00pm. Please come pick up your children before they spray the chemical. All of our teachers and staffs will clean the place before students arrive to school next morning. We will not affect students' learning.